
 

 

Hej 
Jag har ett medborgarförslag. I Bromma har det alltid funnits många hundar och nu efter pandemin har antalet 
troligen ökat, av vad jag kan se på gator och torg. 
Jag rastar själv mina barnbarns hund Tem i området Åkeshov - Nockeby. Jag har själv bott större delen av mitt 
liv i Nockeby. Jag är 76 år. 
Det finns en liten äng utefter Drottningholmsvägen mellan 510 och 512. 
Den används så gott som uteslutande till att rasta hundar på och för att gina över. Man tycker att förskolan som 
ligger strax intill skulle utnyttja ängen men jag har aldrig sett barn leka där. 
Så med tanke på att det finns mycket hundar som behöver få springs och leka utan koppel och öva dressyr ( bra 
för alla med väluppfostrade och harmoniska hundar) 
—- 
Förslag: 
Jag föreslår att en hundgård anläggs på nämnda ängen, mellan Drottningholmsvägen 510 och 512. 
——- 
Ängen klipps nu regelbundet och där finns redan en stor papperskorg och en bänk. 
Ett stängsel och en grind 
gräsklippning kanske inte behövs om hundgården blir flitigt använd som är mycket troligt. 
Man får nog spara en remsa mot villorna som använder ängen som en bakväg att gå från sina tomter. 
Fungerar det här bra som ett medborgarförslag? 
Skall jag samla in underskrifter till mitt förslag. 
PS Den lilla rastgården i Judarskogen som hundstallet har är lite off och blir lätt väldigt lerig då den ligger i 
skuggigt och på lite vattensjuk mark. 


